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Dne: 2. 3. 2023   

Mikroregion Čáslavsko 
dobrovolný svazek obcí 

 

Zápis ze schůze rady Mikroregionu Čáslavsko 

ze dne 2. 3. 2023 
  

Místo:   Zasedací místnost kanceláře MKRG – nám J. Žižky z Trocnova 196, Čáslav 
Přítomní:  Jan Jiskra, Marie Francová, Mgr. Daniel Mikš, Mgr. Ludmila Záklasníková 
Omluveni:  Bc. Bohumila Jeřichová  

  
 

1) Projekt Přívětivý Mikroregion Čáslavsko 
Předseda mikroregionu Jan Jiskra informoval o průběhu projektu „Přívětivý Mikroregion 
Čáslavsko“. Shrnul realizované výstupy i potíže, které se v souvislosti s projektem 
aktuálně řeší.  
Od počátku realizace projektu se počítalo s přechodným krytím nákladů projektu 
krátkodobou půjčkou. V průběhu 2 let se však úrokové sazby zásadním způsobem 
změnily. Z tohoto důvodu mikroregion požádal zapojené obce o bezúročnou půjčku, 
prostřednictvím níž by byly náklady projektu do doby proplacení ze strany poskytovatele 
pokryty.  
Přesto předseda požádal o schválení revolvingového úvěru (kontokorent) do výše 
500.000 Kč za účelem finanční rezervy pro dočasné krytí nákladů spojených s realizací 
projektových aktivit mikroregionu i do budoucna.  
 
Návrh usnesení:  
Rada Mikroregionu Čáslavsko schvaluje sjednání revolvingového úvěru do výše 
500.000 Kč za účelem finanční rezervy pro dočasné krytí nákladů spojených s realizací 
aktivit mikroregionu. 
 
PRO: 4  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0  
Usnesení č. R2023.01 bylo schváleno. 
 

2) Odpadové hospodářství - skládka 
Jan Jiskra seznámil s postoji k problematice rozšíření skládky. Jako místopředseda výboru 
pro životní prostředí KÚSK nastínil postupy výboru při schvalování dokumentace EIA. 
Dokumentace EIA, kterou AVE podalo, nebyla akceptována, a Radě KÚSK bylo 
doporučeno neschválit ji v současném znění a vrátit ji k doplnění.  
V diskuzích o rozšíření skládky jsou často zmiňovány obce v okolí Čáslavi, je tedy otázkou, 
zda se k tomu obce mají vyjadřovat. V současnosti nelze získat jednotný postup. Obce by 
měly být účastny jednání ohledně dalších postupů v rozšíření skládky. Rozšíření skládky je 
samozřejmě výlučně v kompetenci města Čáslav, nicméně budoucnost odpadového 
hospodářství v regionu by měly obce řešit s městem Čáslav společně. Svazek obcí 
Mikroregion Čáslavsko chce v této oblasti s městem spolupracovat. Jan Jiskra byl přizván 
k dalším diskuzím. 
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3) Autobusová doprava  
Jan Jiskra jednal s Krajským úřadem o možnosti jiného způsobu propočtu příspěvku na 
dopravní obslužnost obcí. Krajský úřad se nebrání jinému způsobu financování, pokud se 
všechny obce mikroregionu domluví na financování v přepočtu na jednoho obyvatele. 
Seznámil s možnými náklady obcí na autobusovou dopravu v přepočtu na jednoho 
obyvatele a věc nechal ke zvážení do příštího jednání. Výpočet je přílohou zápisu. 
 

4) NZÚ Light 
Jan Jiskra informoval o spolupráci s MAS Lípa pro venkov v oblasti poradenství týkajícího 
se dotací z programu Nová zelená úsporám Light. Za Čáslavsko již mikroregion podal přes 
60 žádostí v celkové výši přes 4 miliony korun.  
 

5) Protidrogový vlak 
Jan Jiskra shrnul přípravy na akci Protidrogový vlak. Vlak bude přistaven 11. 4. 2023, 
v jednání je doprovodný program. Akce je opět spolufinancována městem Čáslav, 
městysem Žehušice a obcemi Vrdy a Žleby coby zřizovali škol. Ještě se jedná s obcí 
Potěhy (za přispění okolních obcí, pro něž je ZŠ Potěhy spádová), která se v minulosti do 
akce nezapojila. Akce se zúčastní žáci 8. tříd všech ZŠ mikroregionu, v rámci navazujícího 
programu budou žáci zapojeni do interaktivní hry „Najdi svého drogového dealera“. 
V rámci diskuze byla řešena možnost spojit tuto hru s další akcí v Čáslavi, např. s Dnem 
bezpečnosti 18. 4. 2023.  
 
 

 
…………………………………….. 

předseda 
Jan Jiskra v. r. 

…………………………………….. 
místopředseda 

Bc. Bohumila Jeřichová v. r. 
 
 

 
…………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Daniel Mikš v. r. 

…………………………………….. 
člen rady 

Marie Francová v. r.  
 
 

 
…………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Ludmila Záklasníková v. r.  

 
 
 

 

…………………………………….. 
zapisovatel 

Mgr. Hana Veselá v. r.  

 

 
    


